



< Nan Shan Life Insurance တွင် အာမခံဝယ်ဆောင်ထားသူများ၏

**အရေးကြီးရပိုင်ခွင့်အခွင့်အရေးများနှင့် အကျိုးများအားရှင်းလင်းဖော်ပြချက်>**

လေးစားအပ်ပါသော အာမခံထားသူ မင်္ဂလာပါ-

ကျွန်ုပ်တို့၏ကုမ္ပဏီအပေါ် အားပေးစောင့်ရှောက်မှုများအတွက် ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။ သင့်၏အခွင့်အရေးများကို ကာကွယ်ပေးခြင်းက ကျွန်ုပ်တို့၏တာဝန်ဖြစ်သည်။ သင်၏အာမခံလက်မှတ်နှင့်ပတ်သက်သော အခွင့်အရေးနှင့်အကျိုးများအတွက်အောက်ပါအချက်များကိုသတိပြုရန် သတိပေးပါသည်။

❖ ငွေပေးချေမှုစလစ် သို့မဟုတ် ပြေစာလက်ခံရရှိသောအခါ၊ အာမခံငွေပမာဏမှန်ကန်မှုရှိမရှိ စစ်ဆေးပါ။

❖ ကျေးဇူးပြု၍ သင်၏ အာမခံလက်မှတ်၊ တံဆိပ်တုံး၊ ဘဏ်ကတ်၊ အကောင့်နှင့်စကားပွက်များ အစရှိသည်တို့ကို(ဥပမာ-အွန်လိုင်းပေါ်အာမခံဝယ်လျင်/အာမခံထားသူဝင်ရသည့်အကောင့်စကားပွက်များ) ကျေးဇူးပြု၍ သေချာစွာသိမ်းဆည်းပါ။

❖ ရေးသားသည့်စာချုပ်စာတမ်းပါ အကြောင်းအရာများ မှန်ကန်ကြောင်း အတည်ပြုပြီး မှုကိုယ်တိုင်လက်မှတ်ထိုးပါ။ **ဗလာအာမခံစာချုပ်စာတမ်းများကို ကြိုတင်ပြီးလက်မှတ် မထိုးပါနှင့်။**

❖ သင်၏ဆက်သွယ်ရန်အချက်အလက် (ဥပမာ အီးမေးလ်/လိပ်စာ/တယ်လီဖုန်း/မိုဘိုင်းနံပါတ်)များသည် ကျွန်ုပ်တို့ကုမ္ပဏီမှ သင့်အားဆက်သွယ်ရန် အရေးကြီးသည့်နည်းလမ်းများဖြစ်သည်။ အနာဂတ်တွင် သင်၏အဆက်အသွယ်အချက်အလက်များပြောင်းလဲမှုရှိပါက၊ အာမခံထားသူမှ ကုမ္ပဏီသို့ စာဖြင့်ရေးသားခြင်း (သို့မဟုတ် )အခြားသဘောတူထားသောနည်းလမ်းများဖြင့် အကြောင်းကြားပေးပါ။

❖ အာမခံငွေကို ကျွန်ုပ်တို့၏အာမခံငွေပေးဆောင်ရန်သတိပေးစာရွက်ပေါ်တွင်ဖော်ပြထားသည့် Nanshan Life **၏အကောင့်သို့သာပေးဆောင်ပါ။ကျေးဇူးပြု၍အခြားသောသူ၏အကောင့်များသို့ငွေလွှဲ/ငွေပြောင်း/ငွေသွင်းခြင်း**

## မပြုပါနှင့်။

အောက်ဖော်ပြပါများသည် ငွေပေးချေမှုဆိုင်ရာစည်းမျဉ်းများဖြစ်သည်။ ကျေးဇူးပြု၍လည်း ဂရုပြုပါ-

❖ ကုမ္ပဏီသည် သက်တမ်းတိုးအာမခံကြေး သတိပေးစာရွက် ပေးပို့မည်ဖြစ်ပြီး သက်တမ်းမပြည့်သေးသော

အာမခံကြေးများကို ကြိုတင်ပေးဆောင်ရန် တောင်းဆိုမည်မဟုတ်ပါ။

❖ ကုမ္ပဏီ၏ အရောင်းဝန်ထမ်းသည် ထိုင်ဝမ်ဒေါ်လာ ၃၀၀၀ အောက်ငွေသားကိုသာ ကောက်ခံသည်။

ထိုင်ဝမ်ဒေါ်လာ ၃၀၀၀ ထက်ပိုပါက ကျေးဇူးပြု၍ အခြားငွေပေးချေမှုလမ်းကြောင်းများမှ ပေးဆောင်ပါ (ဥပမာ- ငွေလွှဲ/ငွေပြောင်း/ငွေသွင်းခြင်း/ခရက်ဒစ်ကတ်... စသည်ဖြင့်)။

❖ အာမခံကြေးကို ငွေသား သို့မဟုတ် ချက်လက်မှတ်ဖြင့် ပေးဆောင်ပါက အရောင်းစာရေးမှ ငွေပေးချေလွှာ

သို့မဟုတ် ပြေစာအား သင့်ထံသို့ ပေးပို့မည်ဖြစ်ပါသည်။

အကယ်၍ သင်သည် အာမခံကြေး ပထမအရစ်ကို ခရက်ဒစ်ကတ်၊ ဘဏ်အလိုအလျောက်လွှဲခြင်း သို့မဟုတ်

ကိုယ်တိုင်ငွေလွှဲခြင်း/ငွေသွင်းခြင်းဖြင့် ပေးချေပါက၊ ငွေပေးချေလွှာ( သို့မဟုတ်) ပြေစာတို့ကို

အာမခံစာရွက်စာတမ်းနှင့်အတူပေါင်းပြီး အရောင်းစာရေးမှ သင့်ထံ သို့အတူပေးပို့ပေးမည်ဖြစ်သည်။

❖ သင်သည်ခရက်ဒစ်ကတ်၊ဘဏ်အလိုအလျောက်လွှဲခြင်းနှင့်ကိုယ်တိုင်ငွေလွှဲခြင်း/ငွေသွင်းခြင်းနည်းဖြင့်

သက်တမ်းတိုး/အာမခံသက်တမ်းတိုးကြေးတို့အတွက်ပေးဆောင်ပါက၊ ကုမ္ပဏီမှ ငွေပေးချေလွှာ

(သို့မဟုတ် )ပြေစာတစ်စောင် သင့်ထံ ပေးပို့ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

❖ နိုင်ငံခြားငွေဖြင့် ပေးဆောင်သောအာမခံ သည် ၎င်းနှင့်ပတ်သက်သည့် သက်ဆိုင်ရာ ပေးချေမှုများကို

ထိုင်ဝမ်ဒေါ်လာဖြင့်ခွင့်မပြုသည့်အပြင် ကုမ္ပဏီမှအရောင်းဝန်ထမ်းများအားနိုင်ငံခြားငွေအာမခံကြေးများကောက်

ခံပေးရန်ခွင့်မပြုထားပါ။ ၎င်းနှင့်ပတ်သက်သည့်ငွေလွှဲပေးဆောင်ခြင်းများကိုနိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်းအရပေး

ဆောင်

လက်ခံခြင်း (သို့မဟုတ် ) အရောင်းအဝယ်အရအစီရင်ခံထားသောနည်းလမ်းများဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းများနှင့်အညီ  
အာမခံထားသူ( သို့မဟုတ် )အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူတို့မှ ဘဏ်ဖြင့်လုပ်ဆောင်ပေးရမည်။  
နိုင်ငံခြားငွေအာမခံပစ္စည်းများကို အာမခံထားပါပြီး အာမခံကြေးကို ပြန်အမ်းရန် လိုအပ်သည့်အခြေအနေရှိလာပါက၊  
ကုမ္ပဏီသည်ငွေကြေးအဖွဲ့အစည်း၏ငွေလွှဲနည်းဖြင့်နိုင်ငံခြားငွေအပ်ငွေစာရင်းစာအုပ်သို့ငွေလွှဲပေးမည်ဖြစ်သည်။အ  
ထက်ပါသတိပေးချက်များ(သို့မဟုတ်)အခြားအချက်များအပေါ်မေးခွန်းများရှိပါကကျွန်ုပ်တို့၏(24)နာရီဖောက်သည်

ဝန်ဆောင်မှုစင်တာရှိ အခမဲ့ဝန်ဆောင်မှုဖုန်းနံပါတ်- 0800-020-060

သို့ခေါ်ဆိုနိုင်ပါသည်။(သို့မဟုတ်)ပြည်ပညှိနှိုင်းတိုင်ပင် hotline (ငွေပေးချေဖုန်း): +886-2-8752-2111

သို့ခေါ်ဆိုနိုင်သည်။သင့်အတွက်အကောင်းဆုံးဝန်ဆောင်မှုပေးပါမည်။